
Fra: Bragstad Laila[Laila.Bragstad@indrefosen.kommune.no]
Dato: 26.04.2018 15:19:16
Til: Kimo Kine Larsen
Tittel: Fwd: SV: Avtaler

Sendt fra min iPhone

Videresendt melding:

Fra: Fredheim Roger <Roger.Fredheim@indrefosen.kommune.no>
Dato: 26. april 2018 kl. 14:59:51 CEST
Til: Langsæter Tor <Tor.Langsaeter@indrefosen.kommune.no>, Gjølgali Maria
<Maria.Gjolgali@indrefosen.kommune.no>, Bragstad Laila <Laila.Bragstad@indrefosen.kommune.no>,
Gilde Olav <Olav.Gilde@indrefosen.kommune.no>, Gaasø Asbjørn Helge Andre
<Asbjorn.Gaaso@indrefosen.kommune.no>, Skjelstad Camilla
<Camilla.Skjelstad@indrefosen.kommune.no>
Kopi: Benestad Finn Yngvar <Finn.Yngvar.Benestad@indrefosen.kommune.no>
Emne: SV: Avtaler

Hei!
I denne saken så har jeg ikke med meg mye historikk, men registrerer at bibliotekets  på Stadsbygd
har en meget sentral rolle i det pedagogiske arbeidet, og er av en slik at art alle parter er meget
fornøyd.
 
tillegg til selve tjenesten, så vil jeg tillegge at dette ikke kommer gratis. Dette handler også om
tilhørighet, og det handler om person. Over tid så er denne delingen av arbeidsgiveransvaret
forankret, og vi har en ryddig og grei avtale på hvilke oppgaver bibliotekaren skal ivareta for skolen.
 
En endring kan bli utfordrende, slik både Tor og Maria beskriver det.  Jeg savner også  noe mere
konkret på hva dette betyr for oss. Det bør også registreres at de som representanter både for en stor
og en liten virksomhet tror dette vil kunne skape utfordringer.
 
Til slutt ønsker jeg å ha noe bedre tid til å lande en slik sak‐ som vil kunne påvirke oss mer enn vi
kanskje kan kunne melde tilbake på kort varsel.
 
 
Med vennlig hilsen
 
Roger Fredheim
rektor
Stadsbygd skole
Tlf 917 60 190
E post:roger.fredheim@indrefosen.kommune.no/roger.fredheim@fosenskole.no

 
Obs! E-post fra og til Indre Fosen kommune er offentlig. Bevaringspliktig epost arkiveres og blir synlig på Innsyn.
Les mer om e-post til og fra kommunen her (lenke til https://www.indrefosen.kommune.no/innsyn/)
 
 
 
 

Fra: Langsæter Tor 
Sendt: 26. april 2018 12:53
Til: Gjølgali Maria <Maria.Gjolgali@indrefosen.kommune.no>; Bragstad Laila



<Laila.Bragstad@indrefosen.kommune.no>; Gilde Olav <Olav.Gilde@indrefosen.kommune.no>;
Fredheim Roger <Roger.Fredheim@indrefosen.kommune.no>; Gaasø Asbjørn Helge Andre
<Asbjorn.Gaaso@indrefosen.kommune.no>; Skjelstad Camilla
<Camilla.Skjelstad@indrefosen.kommune.no>
Kopi: Benestad Finn Yngvar <Finn.Yngvar.Benestad@indrefosen.kommune.no>
Emne: SV: Avtaler
 
Hei
Er også skeptisk det det som står om lærebøker her (se Marias utsnitt). Jeg regner med at det her blir
snakk om at Kultur skal overta midler fra skolebudsjettene for å finansiere lønnsutgiftene til
skolebibliotekarene. Hvis vi da gir fra oss midler tilsvarende den stillingsstørrelsen
skolebibliotekarene har i dag, for så å måtte kjøpe tjenester rundt administrasjon av utlån av
skolebøkene, så er ikke det aktuelt. Opplegget rundt utlån av skolebøker fungerer greit pr i dag og jeg
tenker det er en ordning som må fortsette. Vi betaler ikke noe ekstra for dette i og med at vi betaler
lønn til skolebibliotekaren. Hvis vi skal faktureres for disse tjenestene er det en forutsetning at vi
holder igjen «stillingsprosent» tilsvarende kostnaden for kjøp av tjenester. Ellers er jeg skeptisk, som
Maria sier i en annen e‐post, i forhold til skolebibliotekene på de minste skolene. Det må sikres,
gjennom tydelige avtaler, at de bemannes forsvarlig framover.
Kine skriver: I Indre Fosen har 4 av våre 6 kommunale grunnskoler kombinasjonsbibliotek (her er
mulighetene for at også Testmann Minne kan bli et kombinasjonsbibliotek i flerbrukshuset sammen
med folkebiblioteket store). I tillegg er ett av disse et trekombinasjonsbibliotek også med
videregående skole. Dette gir oss mulighet til å tenke innovativt og nyskapende med tanke på hva
biblioteket som institusjon skal være i fremtida. De viktigste elementene i folkebibliotekets
samfunnsoppdrag fremgår av formålsparagrafen – å sikre alle fri tilgang til informasjon, kunnskap og
kultur. Folkebibliotekene skal være en uavhengig møteplass og arena for offentlig samtale og debatt,
og drive aktiv formidling. Nettopp dette nye fokuset på Biblioteket som møteplass tvinger
Biblioteket som institusjon inn i nye tankesett. Hvordan ruster vi oss i møte med nettopp framtida?
 
Fine ord om innovativ og nyskapende tenkning. Relevant spørsmål er: Hva betyr dette konkret for
skolene? Vi (skolene) er storforbrukere av bibliotektjenester, og det hadde vært fint med mer
informasjon om hva planene for framtida innebærer for oss.
Tor
 
 
Fra: Gjølgali Maria 
Sendt: 25. april 2018 13:28
Til: Bragstad Laila; Gilde Olav; Langsæter Tor; Fredheim Roger; Gaasø Asbjørn Helge Andre; Skjelstad
Camilla
Kopi: Benestad Finn Yngvar
Emne: SV: Avtaler
 
Her er noen flere innspill dere må ta med inn.
 

«Ved eventuell rekruttering av nye ansatte vil det være viktig å kunne tilby store nok
stillinger.»

Kan en bibliotekar bli ansatt på flere bibliotek da? Og hvordan tenkes løsning på dette. Vi som
er en liten skole blir kanskje da tiltenkt en liten stillingsprosent og dette vil få utfordringer i
forhold til plassering av bibliotektimer som vi bruker å spre over flere dager, slik at det tilpasses
timeplanen og fag.

Hvordan tenkes bokbudsjett? En felles pott eller skal det være et budsjett for hvert bibliotek?

 
 
Med vennlig hilsen
 
Maria Husby Gjølgali
 

Fra: Gjølgali Maria 
Sendt: onsdag 25. april 2018 12:27



Til: Bragstad Laila <Laila.Bragstad@indrefosen.kommune.no>; Gilde Olav
<Olav.Gilde@indrefosen.kommune.no>; Langsæter Tor <Tor.Langsaeter@indrefosen.kommune.no>;
Fredheim Roger <Roger.Fredheim@indrefosen.kommune.no>; Gaasø Asbjørn Helge Andre
<Asbjorn.Gaaso@indrefosen.kommune.no>; Skjelstad Camilla
<Camilla.Skjelstad@indrefosen.kommune.no>
Kopi: Benestad Finn Yngvar <Finn.Yngvar.Benestad@indrefosen.kommune.no>
Emne: SV: Avtaler
 
Hei!
Er i utgangspunktet litt skeptisk på å flytte skolebibliotekressursen bort fra skolen og det handler
om det som står i saksfremlegget at enn skal miste kontroll og ikke få en hånd på rattet.
 
Dette punktet er også et punkt som jeg synes er litt diffust.

Når det gjelder lærebøkene er det skolene som må ha kontroll på dette, men det er mulig med
en løsning der skolen kjøper tjenester fra folkebiblioteket for å ivareta skolebøkene. På
samme måte er kjøp av tjenester for å ivareta skolebiblioteket et alternativ for dagens ordning.

Hva betyr det? Og de ressurser som vi bruker på skolebibliotek nå, hva tenkes med de
ressursene?
 
Ser at det er noen fordeler med å flytte det over til en sektor og da spesielt på
personaloppfølginga somkan bli mer helhetlig.
 
 
Med vennlig hilsen
 
Maria Husby Gjølgali
 
 
 

Fra: Bragstad Laila 
Sendt: tirsdag 24. april 2018 22:17
Til: Gilde Olav <Olav.Gilde@indrefosen.kommune.no>; Gjølgali Maria
<Maria.Gjolgali@indrefosen.kommune.no>; Langsæter Tor
<Tor.Langsaeter@indrefosen.kommune.no>; Fredheim Roger
<Roger.Fredheim@indrefosen.kommune.no>; Gaasø Asbjørn Helge Andre
<Asbjorn.Gaaso@indrefosen.kommune.no>; Skjelstad Camilla
<Camilla.Skjelstad@indrefosen.kommune.no>
Kopi: Benestad Finn Yngvar <Finn.Yngvar.Benestad@indrefosen.kommune.no>
Emne: VS: Avtaler
 
Hei alle sammen.
Kan dere lese igjennom det vedlagte saksframlegget som Kine har skrevet. Dette er et resultat av et
vedtak som ble fattet i forrige kulturutvalgsmøte.
Jeg ønsker å få innspill fra dere på dette før vi sender det ut som sak til neste møte i kulturutvalget
9/5‐18.
 
Jeg skal ha møte med Kine i morgen ettermiddag, og da skal vi diskutere dette videre. Håper å høre
fra dere til da, selv om det er kort frist.
 
Kine bad meg forresten si at vedlegget her ble skrevet etter kl. 21 i kveld, og det kan ordlyden bære
preg av J
 
Mvh
Laila
 
 

Fra: Kimo Kine Larsen 
Sendt: tirsdag 24. april 2018 21:35



Til: Bragstad Laila <Laila.Bragstad@indrefosen.kommune.no>
Emne: Avtaler
 
Hei LailaJ
 
Dette er det jeg klarte nå i kveldJ Ikke se på tittel da det kun er en arbeidstittelJ Se igjennom det så
tar vi en prat i morgen. Tenker også å skrive om litt på samarbeidsavtalen slik at den matcher
saksframlegget. Sender det også så snart jeg har det klartJ
 
Mvh Kine


